

SENTRALSTYREMØTE 23.- 25.08.12

Saksbehandler: Marit Simonsen

Sak 58/12 Referat sentralstyremøte 22. – 24.06.12

Tilstede: Helene Kleppestø, Synøve Vang, Anine Humlen, Kristoffer Jonsson, Arnlaug Skjæveland, Hulda Gran Elvestad, Marianne Tofte, Eigil Aandahl, Lyka Solhaug(vara), Sean Traynor(vara), Mathias Wiik Westberg(vara), Marit Simonsen (ansatt og referent, unntatt sak 51,52,54,55).

Uten stemmerett og avtroppende: Anders Garbom Backe(referent sak 50,51,52,54,55), Amund Bugge(ikke tilstede 38,39,40 unntatt b,41,43,44), Dan-Raoul Husebø Miranda, Lin-Marit Bjerkemo, Juni Høiby.

Forfall: Daniel Stønjum Rømuld, Ivan-Louis Miranda Husebø, Linea Kristine Solgård(avtroppende), Espen Urkegjerde(avtroppende), Gabriel Kjølås-Morkemo(avtroppende)

Saksliste:

Sak 38/12 Innkalling og saksliste

Sak 39/12 Referat fra forrige møte

Sak 40/12 Orienteringer

- a. *Medlemsrekruttering*
- b. *Økonomistatus*
- c. *Styrets runde*
- d. *Sekretariatet*
- e. *Lagenes runde*
- f. *Internasjonalt/IHEYO*
- g. *Sommerleir – kort orientering*
- h. *Nettsider*
- i. *Humanisme-kampanje og tilsetting*
- j. *Lokallagsanalyse*

Sak 41/12 Forretningsorden

Sak 42/12 Arbeidsprogram og arbeidsfordeling

Sak 43/12 Evaluering av Org.Sem

Sak 44/12 Sommerleir 2013

Sak 45/12 Konfidensiell sak

Sak 46/12 Valg av farger til logo

Sak 47/12 Retningslinjer for arrangementer

Sak 48/12 Deltakeravgift for tillitsvalgte

Sak 49/12 Dekning av mobiltelefonutgifter for leder

Sak 50/12 AU- og nestlederhonorar

Sak 51/12 Valg av representanter på IHEYO GA 2012

Sak 52/12 Høstseminar

Sak 53/12 Revidering av budsjett 2012

Sak 54/12 Eget organisasjonsnummer til Lokallag

Sak 55/12 Søknad om eget organisasjonsnummer, Oslo LL

Sak 56/12 Eventuelt

18 **Sak 38/12 Innkalling og sakliste**

19 Skal være sendt ut en uke før møtet, denne gangen var det noen som fikk
20 papirene alt for sent.

21 - Noen spurte om det er mulig å få regnskap og budsjett på en annen form
22 enn det foreliggende. Økonomileder tar det til etterretning, men måten det
23 vises på henger også sammen med hvordan regnskapsfører fører. Vi skal se
24 hva som kan gjøres til neste møte for å fremheve nøkkeltall, uten å dirigere
25 oppmerksomheten for mye.

26 - Ønsker å legge til TV-aksjonen på eventuelt.

27 - Legger til saksbehandling på e-post som eventuelt sak.

28

29 **Sentralstyrets vedtak:**

30

31 *"Sentralstyret godkjenner innkalling og sakliste med sakene TV-aksjon og*
32 *saksbehandling på e-post lagt til eventuelt."*

33

34 Sentralstyret behandlet sak 41/12 for å kunne gi gammelt sentralstyre talerett
35 før orienteringer.

36

37 **Sak 39/12 Referat fra forrige møte**

38 Det er ingen kommentarer til referatet.

39

40 **Sentralstyrets vedtak:**

41

42 *"Sentralstyret godkjenner referatet fra sentralstyremøte 20. april."*

43

44 **Sak 40/12 Orienteringer**

45 **a. Medlemsrekruttering**

46 Per 21/6/12 har vi 933 tellende og 1616 innmeldte medlemmer.

47 Vi har allerede i år flere tellende medlemmer enn vi hadde 31.12.12 i fjor.

48

49 Vi hadde en vervekampanje, som egentlig kun eksisterte på nettsidene, frem til
50 1. juni, men denne var det lite oppslutning om. Vi fikk bare 2-3 rapporterte
51 vervinger.

52

53 Kanskje det kunne være noe å ta opp igjen i løpet av humanisme-kampanjen.

54

55 **b. Økonomistatus**

56 Synøve orienterte om regnskap og budsjett.

57 Sentralstyret er juridisk ansvarlig for regnskapet, så det er viktig at SSt følger
58 med på dette. Synøve gikk gjennom hva de ulike postene innbefatter.

59

60 Noen hovedpunkter

- 61 - Vi har gått over budsjettet på lagdrift gratismateriell – vi har måttet
62 bestille mer av alt og bestilt noe nytt: reflekser og mobilpussekluter.
63 - Internett: kostnaden står der og vi mangler inntektene. Se også punkt h.
64 Nettsider for videre orientering.
65 - Internasjonalt – 5000 i inntekter, ikke 50 000 som budsjettet. De 5 000
66 vi har fått er støtte fra Fordelingsutvalget basert på internasjonal aktivitet

- 67 tidligere. I tillegg hadde vi tenkt å søke om penger fra LNU, men det gjør
68 vi ikke siden vi ikke reiser til Liberia. Dermed blir både inntekt og utgift
69 lavere.
- 70 - Sentralstyremøter – er den kunstig lav? Nei, vi har hatt så mange SSt-
71 medlemmer i Oslo i det siste, så Cochs og flyreiseregninger har vært
72 veldig lavt. Vi kompensere for det nå når nesten hele SSt bor utenfor
73 Oslo.
 - 74 - Minner om at budsjettet revideres i sak 53/12.

75 **c. Styrets runde**

76 Siden det er mange nye sitt første møte får de fortelle litt om hva de har gjort i
77 HU- og HEF-sammenheng i det siste. Til vanlige orienteringer snakker vi bare om
78 Sentralstyreoppgaver.

79
80 **Kristoffer:** Hjulpet Haugalandet med å gjennomføre paintball, og fulgt med på
81 lokallagene. Har hatt litt lite tid siden han har flyttet. Var også på seminar i
82 Nederland med Helene. Diskutert lokallagsutvalg med Helene. Hjalp Haugalandet
83 med gode presentasjoner av HU for å rekruttere. Var med på to presentasjoner.

84 **Eigil:** Mest lokallagsarbeid. Lest sakspapirene. Fulgt med på mailer og svart på
85 der svar ble ønsket. Oversatte en artikkel fra HEFs nettsider til engelsk, og la ut
86 på internasjonal humanist-facebookside om kirkeforliket. Vært aktiv med HEF
87 lokalt om reklamefilm for humanistisk konfirmasjon og deres lokaler i Tromsø.

88 **Lyka:** Lest sakspapirene. Fulgt med på mailer og svart på der svar ble ønsket.
89 Vært med på livredningskurs for sommerleiren. Vært med på
90 presentasjonsgruppemøte i Molde på vegne av presentasjonsgruppa.

91 **Sean:** Lest sakspapirene. Fulgt med på mailer og svart på der svar ble ønsket.

92 **Mathias:** Lest sakspapirene. Fulgt med på mailer og svart.

93 **Anine:** Var med på lokallagsmøte til Trondheim lokallag i HEF på vegne av HU,
94 fikk vite at HEF har vedtatt at en ny person sentralt i HEF som skal jobbe mot
95 ungdom og rekruttering. De i Trondheim har tett samarbeid med Karen, den
96 nyansatte på hovedkontoret. Har fått internett hjemme, lest mail og ringt
97 lokallag.

98 **Anders:** Jobbet med sakspapirer. Vært på møte med HEFs internasjonale utvalgt
99 to ganger, har vært på AUs overlappingshelg, var på lansering av boka Skepsis,
100 vært på sommerleirmøte, 2 AU-møter, har sittet i et annet utvalg i HEF og gått
101 gjennom partiprogrammene. Jobbet med mangfold, inkludering, likeverd som
102 saker der. Var med på innspilling av episode av Riksforsamlingen, Are Kalvøs nye
103 humorprogram om grunnlovsendringene. Holdt tre konfirmasjonstaler. Mailer.
104 Skal ha kreativt verksted på sommerleiren med sport og lek.

105 **Juni:** Ikke noe særlig nytt sentralt siden sist, mest lokallagsarbeid. Skal ha
106 ansvar for håndarbeidsverksted på sommerleiren.

107 **Amund:**

108 **Dan-Raoul:** Jobbet litt med nettsidene, men ligger litt etter der på grunn av
109 sykdom, vært en tur innom Tromsø på besøk, var med på deres medlemsmøte
110 der. Hatt litt kontakt med Harstad og Vadsø om hva som skjer der. I tillegg har
111 han skrevet og gjort mye i forbindelse med grunnlovsendringen, deltatt i offentlig
112 debatt, også om omskjæringsdebatten. Sagt ja til å jobbe med leiravisa. Begynt
113 å intervju og planlegge.

114 **Lin-Marit:** Hadde permisjon før landsmøtet, vært mest lokalt. Men hatt en del
115 kontakt med IHEYO om å komme inn i styret der.

116 **Arnlaug:** Vært på AU-overlapping, fungert som lokallagskontakt for Hordaland,
117 deltatt på deres ting. Skal være basisgruppelederkoordinator.

118 **Hulda:** Lest mailer og sakspapirer.
119 **Marianne:** Lest mailer og sakspapirer, hatt en del kontakt med Ida og Hans
120 Christian om kreative verksteder på sommerleiren. Har blitt spurt og sagt ja til å
121 være en ansvarshavende der. Snakket en del med Helene om en del ting.
122 **Synøve:** Overlappingsmøte med AU i Skånevik, et AU-møte for å ordne det,
123 jobbet en del med revidering av budsjettet. Holdt gjennomgående kontakt med
124 Oslo studentlag. Vært på sommerleirmøte. Mailer og sakspapirer og
125 eksamensperiode.
126 **Espen:** Har begynt med valgkomitearbeidet, snakka med Anna-Marie om det,
127 blitt enige om en plan fram mot landsmøte. Har deltatt på evalueringsmøte av
128 Org.Sem. Har besøkt Trondheim Lokallag på sommeravslutning, hyggelig
129 samling, men dårlig oppmøte (4 stykk totalt). Hadde en hyggelig diskusjon på
130 Big Horn Steak House.
131 **Helene:** Jobbet med samarbeidsavtalen med HEF, hatt samarbeidsmøte med
132 Kristin Mile, vært med Anders på Riksforsamlingen, hatt AU-møter, kommet med
133 innspill til HEFs potensielle lokalebytte i 2013, vært på Spring Weekend i
134 Nederland, var hovedtaler på konfirmasjon i rådhuset, vært på faglunsj på
135 Humanismens Hus, vært på sommerleirbefaring, vært med Oslo lokallag på kino,
136 jobbet med presentasjonsgruppa og humanisme-kampanjen, planlagt og deltatt
137 på AU-overlapping i Skånevik, laget sakspapirer, vært på hovedstyremøte, reist
138 til Haugesund for å være med Haugalandet på paintball, er med i Humanistpris-
139 utvalget til HEF, hatt sommerleirmøter.
140
141 Linea, Gabriel, Daniel og Ivan-Louis har ikke sendt inn orienteringer i forkant av
142 møtet.

143 **d. Sekretariatet**

144 Reiste på en ukes "ferie" rett etter forrige møte – en uke i Møre og Romsdal med
145 Saltklypa. Etter det, referat fra forrige sentralstyremøte, protokoll fra årsmøtet,
146 oppdatering vedtekter og vedtak fra landsmøtet, oppdateringer i
147 Brønnøysundregisteret, søknad til Fordelingsutvalget, orden i arkivet,
148 samarbeidsmøte med Kristin Mile, lokallagsoppfølging Kristiansand,
149 samarbeidsavtalen, oppdateringer i Nordea og Travellink, arbeid med
150 sommerleir, oppfølging av økonomi/fakturaer, sommerleirbefaring, AU-møter,
151 AU-overlapping, sakspapirer, vært på faglunsj med HEF, gitt innspill til
152 lokalebytte, hadde besøk en dag i arbeidsuka.

153 **e. Lagenes runde**

154 Eget referat.
155

156 **f. Internasjonalt/IHEYO**

157 Anders leder, Lin-Marit og Amund er internasjonalt utvalg inntil videre (Se sak
158 42/12 for ny fordeling). Anders har vært på HEFs Internasjonalt utvalg-møte,
159 bare orientert om hva som skjer i voksen-orgene. Fikk mest info om ting som
160 har skjedd og ikke så mye fremtidsinfo. Det er Skype-møte i morgen – skal
161 prøve at en av vårt utvalg deltar. Anders går ut av HEFs utvalg, og HEFs
162 hovedstyre har spesifisert at vi skal utnevne en representant til å delta i
163 utvalget.
164

165 Gea har snakket om en bok med essays/ katalog med presentasjon av alle
166 organisasjonene. Tar veldig lang tid å få svar på e-poster. Marit har hatt kontakt

167 med dem om en rapport fra internasjonal sommerleir, men får sjelden
168 tilbakemeldinger.

169
170 Helene fikk et hefte om konferansen som skal være neste år, og de ønsker å ha
171 kontakt, men vi mener vi allerede har kontakt – den må bare brukes. De ønsker
172 seg en ambassadør i Norge som kan jobbe for å promotere hendelsen her.
173 Kanskje noe for neste internasjonale utvalg. Vi har sagt at vi vil være
174 referanseorganisasjon for søknaden deres – vi har skrevet et støttebrev som de
175 kan levere med søknader.

176
177 AHS – Britiske humanist-ungdomsorganisasjonen skal ha seminar rett etter
178 sommerleiren. Kanskje noe å delta på for flere? Questival heter det. Dan-Raoul
179 reiser på eget initiativ.

180
181 IHEYO ønsker å rekruttere en økonomileder fra Norge.

182
183 **g. Sommerleir – kort**

184 Skal ha stor orientering om det på søndag.
185 95 påmeldte per i går. Helene skal ha 100 deltakere! Vi legger madrasser på
186 noen rom for å få plass.

187
188 Dan-Raoul etterspør deltakerliste med postnummer, så man kan sjekke om de
189 man ønsker er påmeldt. Marit sender det.

190
191 **h. Nettsider**

192 Har blitt veldig forsinket fordi Dan-Raoul har vært syk, og hatt litt tekniske
193 problemer de gangene det har vært mulighet for samarbeid. Vi venter også på at
194 HEF skal flytte konfressurs over fra gamle sider – vi er i kø etter det. Håper å få
195 det til før sommeren er over. HEF betaler for lisensene til sidene, og vil ikke
196 betale for ny lisens, så de skal ta ned noe før vi får. Dan-Raoul trenger mye hjelp
197 til dette prosjektet.

198
199 Ønskelig med oversikt over alle arrangementer i landet. Alle lokallag kan legge
200 inn hendelser. Problemet hos HEF er at det ikke blir oppdatert fra lokallagene.
201 Det er veldig mye som skal flyttes over, men det er mest copy paste og
202 formattering. Trenger bare internett, kan også bruke andre
203 internettleverandører. Sean kan hjelpe til.

204
205 HU ble tildelt 300 000kr utenom vanlig budsjett fra HEF i fjor for å få nye
206 nettsider. Vi har fått fakturaer som vi har videresendt til dem, istedenfor å tildele
207 oss beløpet i en bolk. For å gjøre det enkelt for HEF ble vi enige om å levere
208 fakturaen til dem, og at de utbetalte etter hvert som regningene kom.

209
210 Vi har fremdeles store regninger fra nettsidene, men Magne (økonomileder i
211 HEF) mener at vedtaket bare gjaldt i fjor og ikke i år – slik at vi ikke får resten
212 av pengene som vi ikke brukte opp i fjor, inntil de 300 000. Problemet er at vi
213 fremdeles får store regninger, nærmere 200 000 hittil i år. Når vi da ikke har
214 brukt opp alle pengene i fjor, har de ombudsjettet pengene til noe annet.
215 Helene kommer til å ta opp situasjonen med arbeidsutvalget til HEF, og deretter
216 hovedstyret hvis det ikke fører frem.

217
218 **i. Humanisme-kampanje og tilsetting**

219 Maarten begynner på jobb 4. juli, og jobber intenst frem mot sommerleiren, hvor
220 han skal ha en bolk.

221
222 Vi ønsket opprinnelig å lansere kampanjen på bursdagen vår 16. august, men da
223 rekker vi ikke å utforme en god kampanje. Vi har Maarten i ni måneder, så vi vil
224 bruke ham så mye av den tiden. Maarten skal ha workshops på leiren om
225 hvordan man kan presentere humanisme, og en om hvordan lokallagene kan
226 delta, slik at de får eierforhold. Maarten skal lage en del forslag om innholdet
227 som Maarten skal legge frem for sentralstyret på augustmøtet.

228
229 Planlegger å få lansert kampanjen ca. oktober.

230
231 Rekruttering? Dette er ment å være en informasjonskampanje – men det er ikke
232 en ren rekrutteringskampanje. Vi ønsker å informere – rekruttering er en ønsket
233 bieffekt.

234
235 HEF planlegger også en vervekampanje med fokus på humanisme – vi må i alle
236 fall kommunisere med dem. Skal vi samarbeide eller skille oss fra dem?

237
238 Hvordan blir dette i forhold til skolegudstjenester? Lokallag må jo gjerne fortsette
239 å skrive leserinnlegg og den slags, men vi kommer ikke til å ha stort fokus på det
240 sentralt.

241
242 **j. Lokallagsanalyse**

243 Skal sende ut ny i august – hadde sist kontakt om når de har konflederkurs.

244
245 Mange steder er det dårlig kommunikasjon mellom lokallagene og HU – ikke bare
246 fylkeskontorene. Veldig bra om vi kan få mer kontakt med lokallagene i HEF,
247 Marit skal passe på å oppfordre til videresending til lokallag i HEF.

248
249 **k. Lokallagsledersamling**

250 Skal være 12.-14. oktober, og være en litt eksklusiv samling. Kanskje samtidig
251 med General Assemblyen til IHEYO. SSt skal ikke delta ledersamlingen, ansvar
252 vil bli fordelt i sak 42/12.

253

254 **Sak 41/12 Forretningsorden**

255 Forretningsorden angir reglene for hvordan møtene i sentralstyret skal styres og
256 administreres. Hvert sentralstyre vedtar sin egen forretningsorden.

257
258 Det fremmes forslag om å tildele det avtroppende sentralstyret tale- og
259 forslagsrett frem til ny forretningsorden er vedtatt.

260
261 Det er ingen innvendinger mot forslaget, og disse tildeles tale- og forslagsrett.

262
263 Noen bemerkninger og endringer foreslås.

264
265 **Punkt 2.3** angir at alle i sentralstyret skal være kjent med Human-Etisk
266 Forbunds etiske retningslinjer og etterleve disse i praksis. Styret må få tilsendt
267 disse.

268
269
270
271
272
273
274
275
276
277
278
279
280
281
282
283
284
285
286
287
288
289
290
291
292
293
294
295
296
297
298
299
300
301
302
303
304
305
306
307
308
309
310
311
312
313

Punkt 2.2.4 – Det er ikke alltid folk har meldt seg inhabile som kanskje burde. Å være inhabil er hvis saken angår noen i møtet , eller dersom man har egeninteresse i saken.

Burde dette endres på?

Forslag: " Møtedeltakere etter pkt. 2.2.1, 2.2.2 og 2.2.3 som er eller kan tenkes å bli inhabile skal melde seg eller kan foreslås inhabile av fast innkalte i sentralstyret, og skal da fratre møtet før den aktuelle sak behandles. "

Avstemning

For forslaget: 7 personer

Mot forslaget: 1 person

Avholdende: 1 person

Forslaget er vedtatt.

Punkt 4.1 angir at nestleder skal sitte i AU, men han gjør per i dag ikke det formelt. Det foreslås å bytte ut" leder, nestleder, økonomileder og evt. andre" med "leder, nestleder, økonomileder og/eller andre ", eller bare "dem styret angir".

Det vil innebære at det er mulighet for å ikke ha med de hovedtillitsvalgte i AU.

Marit foreslår å legge inn at AU består "som hovedregel" av leder, nestleder, økonomileder. Det bemerkes at sentralstyret vedtar hver periode sin egen forretningsorden, det er derfor uproblematisk å måtte endre på denne ved en annen løsning enn dagens. Marit trekker derfor sitt forslag.

Forslag: Sentralstyret kan opprette et arbeidsutvalg (AU). AU består av leder, nestleder, økonomileder og/ eller evt. andre styret oppnevner.

Forslaget i punkt 4.1 vedtas.

AU henvises også til i punkt 2.5 møteforberedelser.

Arnlaug sitter i AU og kommer til å være med å gjøre forberedelser, men det er greit at dette ansvaret ligger hos de tre angitte. AU trenger ikke angis spesielt.

Sentralstyrets vedtak:

"Sentralstyret vedtar Forretningsorden for Humanistisk Ungdoms sentralstyre med to nye endringer:

Forretningsorden for Humanistisk Ungdoms sentralstyre

314 **1. Innledning**

315

316 1.1 Grunnlag

317 Dette dokumentet inneholder retningslinjer for gjennomføring av møter i
318 sentralstyret i Humanistisk Ungdom (HU). Forretningsorden må ikke stride mot HUs
319 vedtekter eller vedtak i Landsmøtet.

320

321 1.2 Varighet

322 Sentralstyrets forretningsorden må vedtas av hvert nye sentralstyre. Inntil slikt
323 vedtak er fattet, gjelder forretningsorden fra forrige sentralstyre.

324

325 **2. Generelle bestemmelser**

326

327 2.1 Sentralstyrets funksjon og sammensetning

328 HUs vedtekter fastsetter sentralstyrets funksjon og sammensetning.

329

330 2.2 Tilstedeværelse i sentralstyrets møter

331

332 2.2.1 Møteplikt

333 Følgende har møteplikt:

334 - sentralstyrets landsmøtevalgte medlemmer,

335 - 1. varamedlem til sentralstyret, ved forfall øvrige varamedlemmer etter tur,

336 - en representant for sekretariatet.

337 - Varamedlemmer blir innkalt fast på alle møter. De oppfordres til å møte, men har
338 ikke møteplikt med mindre det er forfall i SSt.

339

340 2.2.2 Sekretariat

341 Sentralstyret kan kalle inn øvrige ansatte og gi disse talerett og forslagsrett ved
342 behov.

343

344 2.2.3 Andre deltakere

345 Sentralstyret kan kalle inn andre personer og gi disse talerett og forslagsrett ved
346 behov.

347

348 2.2.4 Inhabilitet

349 Møtedeltakere etter pkt. 2.2.1, 2.2.2 og 2.2.3 som er eller kan tenkes å bli
350 inhabile skal melde seg eller kan foreslås inhabile av fast innkalte i sentralstyret,
351 og skal da fratrukket møtet før den aktuelle sak behandles.

352

353 2.2.5 Åpne møter

354 Medlemmer og ansatte har adgang til å følge sentralstyrets saksbehandling som
355 observatører under møtenes avvikling. Observatører kan gis talerett av sentralstyret.
356 Observatører som forstyrrer møtets gjennomføring, kan vises bort fra møtet.

357

358 2.2.6 Lukkede møter

359 Sentralstyret kan uten forutgående varsel eller nærmere begrunnelse lukke møtet
360 under behandling av enkeltsaker. Personalsaker skal behandles i lukket møte.

361

362 2.3 Møtedeltakernes rettigheter og plikter

363 Alle møtedeltakerne har taushetsplikt i personalsaker og i andre saker hvor
364 sentralstyret mener dette er påkrevd.

365

366 Sentralstyremedlemmene i Humanistisk Ungdom skal være kjent med Human-Etisk
367 Forbunds etiske retningslinjer og etterleve disse i praksis.

368
369 2.4 Møteleder
370 Møtene ledes normalt av sentralstyrets leder, eller den leder delegerer dette til.
371
372 2.5 Møteforberedelse
373 Sakslisten settes opp i samråd mellom leder, nestleder og økonomileder. Saker som
374 ønskes tatt opp på møtet skal meddeles leder senest ti dager før møtet. Innkalling
375 og sakspapirer skal være styret i hende på papir senest en uke før møtet.
376 Sakspapirene sendes HEF v/ generalsekretæren til orientering.
377

378 **3. Forhandlingene**

379
380 3.1 Generelle bestemmelser
381 Sentralstyrets landsmøtevalgte medlemmer har tale-, forslags- og stemmerett.
382 Møtende varamedlemmer har tale- og forslagsrett (ref. 2.2.1), og har ved faste
383 styremedlemmers forfall stemmerett etter tur.
384

385 3.2 Saksbehandling

386 Sentralstyrets møte skal inneholde følgende punkter:

- 387 • innkalling
- 388 • saksliste
- 389 • referat fra forrige møte
- 390 • økonomisk status
- 391 • orienteringer
- 392 • øvrige saker i henhold til saksliste
- 393 • eventuelt

394 3.3 Votering

395 Sentralstyrets vedtak fattes med simpelt flertall. Ved stemmelikhet avgir leder
396 dobbeltstemme.
397

398 **4. Arbeidsutvalg**

400 4.1 Sammensetning

401 Sentralstyret kan opprette et arbeidsutvalg (AU). AU består av leder, nestleder,
402 økonomileder og/eller evt. andre styret oppnevner.
403

404 4.2 Myndighet

405 Arbeidsutvalget har ingen formell vedtaksmyndighet, men virker mellom
406 sentralstyremøtene. AU kan delegeres myndighet i enkelte saker og innenfor enkelte
407 områder hvor sentralstyret finner det hensiktsmessig.
408

409 4.3 Personalansvar

410 Leder har særskilt ansvar for ansatte. AU forhandler på vegne av Sentralstyret i
411 personalspørsmål og gjennomfører medarbeidersamtaler med HUs ansatte.
412

413 **5. Referat**

414 Det føres referat fra sentralstyrets møter.
415

416 Referatet sendes ut til sentralstyrets medlemmer og varamedlemmer på e-post,
417 normalt innen en uke etter møtet. Det er åtte dagers protestfrist på referatet.
418

419 Referatet og eventuelle merknader vedtas formelt på neste møte i sentralstyret.
420
421

422 ."

423

424 **Sak 42/12 Arbeidsprogram og arbeidsfordeling**

425 Vanligvis fordeler sentralstyret ansvaret for ulike oppgaver som seminarer eller
426 pågående prosjekter til enkeltpersoner eller grupper av disse, basert på ønske. I
427 tillegg er det ønskelig å ha en ansvarsfordeling av arbeidsprogrammet for å sikre
428 at arbeidsprogrammet følges. Dette ansvaret trenger ikke bety at personene må
429 utføre det, men at en holder øye med at delen av programmet følges.

430

431 For i år foreslår saksbehandler å begynne å organisere arbeidet i arbeidsgrupper
432 for å få mer struktur og kontinuitet i arbeidet, fremfor at ulike sammensetninger
433 av enkeltpersoner har ansvar for liknende oppgaver. Saksbehandler foreslår å
434 organisere arbeidet i tre arbeidsgrupper: Aktivitet/Lokallag/Organisasjon.
435 Møtedeltakerne er enige i at en slik organisering vil gjøre arbeidet ryddigere, og
436 forhåpentlig føre til at man kjenner litt mer på ansvaret innenfor hver gruppe.

437

438 Arbeidsprogrammet passer ikke helt inn i denne modellen. Det vil nok være
439 bedre enkeltpersoner ansvarlige for å se til oppfølging av de ulike seksjonene. Vi
440 håndterer dette etter behandlingen av årets oppgaver.

441

442 Grovt foreslås det følgende arbeidsfordeling:

443 Aktivitet: Ideologiseminarer, ansvar for sosiale medier og nettsider

444 Organisasjon: Org.Sem, Internasjonalt utvalg, gjennomgang av vedtekter, finne
445 valgkomite

446 Lokallagsgruppa: Lokallagsledersamling, Lokallagskontakter.

447

448 Det er mange av punktene i arbeidsprogrammet som ikke passer inn i
449 arbeidsgruppene –vi burde kanskje lage en arbeidsgruppe til? Ideologi – det
450 fokuset har manglet litt i fjorårets aktivitet og arbeidsfordeling.

451

452 Litt om hva slags oppgaver som burde falle under ideologi:

453 Vi har hatt noen ulike måter å uttale seg på: høringssvar, landsmøteuttalelser,
454 aksjoner, pressemeldinger. AU har gjort en del av disse. Tidligere skrev også
455 sentralstyret debattinnlegg, og jobbet mer med meninger for å få det ut, og
456 sendte det ut gjennom kanalene våre.

457

458 Det foreslås å stryke aktivitet, og til ideologi og legge ideologiseminarene under
459 der. Etter litt diskusjon foreslås følgende arbeidsdeling.

460

461 Ideologi

462 - Plattform

463 - Sosiale medier/nett

464 - Ideologiseminarer

465 - Uttalelser

466

- 467 Lokallag
468 - Lokallagskontakter
469 - Lokallagsledersamling
470 - Sakspapirer som kommer inn fra lokallagene

- 471
472 Organisasjon
473 - Vedtekter
474 - Valgkomite
475 - Org.sem
476 - Organisasjonsutvikling

477
478 AU bør ha hovedansvar for å følge opp gruppene og se til at de kommuniserer.
479 Vi er 13 personer i styret, det går greit å dele det opp i tre arbeidsgrupper.

480
481 Alle melder sin interesse for de ulike gruppene:

482
483 **Interesserte i**
484 **Ideologi og PR:**

485 Hulda
486 Eigil
487 Daniel
488 Ivan-Louis

489
490 **Organisasjon:**

491 Anine
492 Synøve

493
494 **Lokallag:**

495 Marianne
496 Mathias
497 Lyka
498 Kristoffer

499 Sean
500 Arnlaug

501
502 Vi ser at det er ganske ujevnt med ønskene, fordelingen burde være jevnere. Vi
503 begynner med lokallag, der saksbehandler har fremmet et forslag.

504
505 **Lokallag**

506 Saksbehandler ønsker å foreslå
507 Kristoffer Jonsson, Marianne Tofte, Arnlaug Skjæveland, Sean Traynor som
508 lokallagsutvalget. Kristoffer har vist seg som en veldig god lokallagsentusiast, og
509 sammensetningen hjelper. Utvalget er satt sammen slik fordi Kristoffer vet han
510 jobber godt med alle sammen.

511

512 Vi må behandle hvorvidt vi skal godta forslaget.

513

514 Saksbehandlers forslag faller, alle regnes som individer. De som ønsker å være i
515 lokallagsgruppa presenterer seg kort før de inhabile og gamle SSt-medlemmer
516 forlater rommet.

517

518 Kristoffer:

519 Har jobbet masse med lokallag i fjor, og er motivert. Er trygg på rollen, har en
520 god plan for hvordan utvalget skal organiseres, og det var det arbeidet han var
521 best på i fjor.

522

523 Marianne:

524 Har veldig lyst til å være i det utvalget fordi hun kan gjøre en forskjell der – kan
525 motivere de som sliter. Har vært med å starte lokallag, og hele organisasjonen,
526 vet hva som kan være vanskelig. Hadde vært fint å jobbe med Kristoffer, han har
527 fått til mye.

528

529 Sean: Føler han kan gjøre mye, jobber for å effektivisere eget lokallag så mye
530 som mulig, vet også han jobber godt med Kristoffer. Får god struktur på ting
531 veldig fort, og tror det kan hjelpe med å få hjulpet noen av sliterne med en gang.

532

533 Arnlaug: Har sittet i lokallag selv, som har slitt mye. Har sittet alene et sted og
534 har også sittet som lokallagskontakt. Vet hvilke utfordringer som er. Sitter i AU
535 nå, sikkert greit å ha med en derfra.

536

537 Lyka:

538 Har driftet lokallag lenge, og hatt det tøft alene, vet hvilke utfordringer som er.
539 Positivt innstilt, kan få folk i gang, kan mase litt på en god måte. Har ikke noe
540 problem med å reise rundt eller ringe folk for å få dratt ting i gang. Hjalp Tromsø
541 med å sette i gang.

542

543 Mathias:

544 Er flink til å møte mennesker, liker å være i kontakt med folk. Kanskje ikke den
545 beste til å ta tak i problemer, men er god på å finne dem, har reist Troms rundt
546 for å hjelpe dem med det de har hatt problemer med, og har mye erfaring fra
547 elevorganisasjon.

548

549 De resterende medlemmene diskuterte seg frem til en ønsket løsning og hørte
550 med de som ble flyttet fra førstevalget sitt om dette var en grei løsning for dem
551 også. Arbeidsgruppene er som følger:

552

553 **Lokallag:**

554 Kristoffer

555 Marianne

556 Sean

557 Arnlaug

558

559 **Ideologi og PR:**

560 Hulda

561 Eigil

562 Daniel

563 Ivan-Louis

564 Lyka

565

566 **Organisasjon:**

567 Anine

568 Synøve

569 Mathias

570

571 Arbeidsgruppene utpeker selv sine ledere.

572

573 **Andre ansvar:**

574

575 Internasjonalt utvalg:

576 Vi er medlemmer i IHEYO, International Humanist and Ethical and Youth
577 Organization. Vi pleier å delta tungt, vi er sterke og har mye penger, de ønsker
578 seg vanligvis en fra oss i styret sitt. De har ofte Skype-møter, og har også
579 General Assembly og en konferanse en gang i året. HEF har også et
580 internasjonalt utvalg, der en fra HU har plass.

581

582 Amund blir ikke lenger sittende i Executive Committee i IHEYO, men blir nok
583 sittende i European Working Group.

584

585 Noen som ønsker å stille?

586 Lin-Marit

587 Anine

588 Eigil

589 Amund

590

591 Kandidatene presenterte seg kort.

592

593 Lin-Marit

594 Har sittet i utvalget i to år og har jobbet internasjonalt før. Har bygget opp gode
595 kontakter i utlandet, og vært involvert i det i Brussel. Stiller også til valg i
596 Sentralstyret (EC) i IHEYO. Ønsker å formidle informasjon mellom IHEYO og HU.

597

598 Amund

599 Har sittet i EC i IHEYO i to år, går ut derfra nå, men ønsker å forbli aktiv i
600 European Working Group. Vil bidra med kommunikasjon.

601

602 Eigil.
603 Interessant med humanisme på internasjonalt nivå. God i språk, kan komme
604 godt med.
605
606 Anine.
607 Sittet i SSt i to år, men har ikke hatt anledning til å delta på internasjonale ting
608 før. Vil gjerne møte humanister fra andre land og bidra i nettverket for unge
609 humanister i verden.
610
611 Møtet lukkes, Dan-Raoul, Juni og Anders forteller om sine meninger om
612 kandidatene før de forlot møtet.
613
614 **Internasjonalt utvalg:** Utvalget velger leder selv.
615 Lin-Marit Bjerkemo
616 Anine Humlen
617 Eigil Aandahl
618 Amund Bugge
619
620 **Nettsider:** Sean bidrar til Dan-Raoul og Amunds pågående arbeid. Lyka kan
621 også være med fra Ideologi og PR.
622
623 **Arbeidsprogram:**
624 De som tildeles ansvar for punktene skal ikke gjennomføre punktene selv, men
625 holde tilsyn med at oppgavene blir gjort, og gjøre rede for hva som har blitt gjort
626 mot slutten av året når vi går gjennom arbeidsprogrammet.
627
628 **Livssyn** - Marianne
629 **Meninger** - Daniel
630 **Kritisk tenkning og Dialog** – Ivan-Louis
631 **Møteplass** - Kristoffer
632 **Internasjonalt** - Anine
633 **Organisasjon** - Mathias
634
635 Lurt også å ha idetorg med arbeidsprogrammet på neste landsmøte. Da vil det
636 også være naturlig at de som har hatt ansvar for seksjonene står på dette
637 torget.
638
639 **Sentralstyrets vedtak:**
640
641 *"Sentralstyret vedtar følgende arbeidsgrupper og ansvarsområder:*
642 *- Lokallagsutvalg: Kristoffer Jonsson, Marianne Tofte, Arnlaug Skjæveland, og*
643 *Sean Traynor.*
644 *- Ideologi og PR-utvalg: Hulda Gran Elvestad, Eigil Aandahl, Daniel Rømuld,*
645 *Ivan-Louis Husebø, Lyka Solhaug.*

646 - *Organisasjonsutvalg: Synøve Vang, Anine Humlen, Mathias Westberg. - -*
647 *Internasjonalt utvalg: Lin-Marit Bjerkemo, Amund Bugge, Eigil Aandahl, Anine*
648 *Humlen.*
649 - *Nettside-utvikling: Dan-Raoul Miranda, Amund Bugge, Sean Traynor, Lyka*
650 *Solhaug.*
651 - *Arbeidsprogrammets seksjoner oversees av: Livssyn – Marianne Tofte,*
652 *Meninger – Daniel Rømuld, Kritisk Tenkning og Dialog – Ivan-Louis Husebø*
653 *Miranda, Internasjonalt – Anine Humlen, Organisasjon – Mathias Westberg.”*

654

655 **Sak 43/12 Evaluering av Org.Sem**

656 Lin-Marit orienterte med bakgrunn i evalueringsreferatet fra møtet til
657 arrangørgruppa.

658

659 Generell oppsummering:

660 Få fra sentralstyret deltok og AU deltok ikke i det hele tatt på grunn av det
661 parallelle seminaret for presentasjonsgruppa. Det ble mye å gjøre for de få som
662 var der. Men det så ikke ut til at deltakerne merket noe til det, og vi fikk god
663 respons på det meste – også det som måtte tas litt på sparket. Litt få påmeldte
664 fra lagene – det må jobbes ekstra med neste år.

665

666 Generelt om evalueringen og dens form:

667 Kunne vært litt mer spesifisert hva deltakerne mener i referatet. Evalueringen
668 sier mye om hvordan SSts behov blir fylt, ikke så mye om hvordan lagenes
669 behov ble fylt. Anine sendte ut en oppsummering av deltakernes evalueringer til
670 det gamle sentralstyret. Burde vært sendt ut som vedlegg til denne saken.

671

672 Det ble mye å gjøre for arrangørene. Man pleier å få litt hjelp fra sentralstyret,
673 men det var ingenting. Vanligvis misser man start og slutt på bolkene, men man
674 får med seg noe i midten. AU gjør dette på alle seminarer, og på samme måte
675 under alle sentralstyremøter – det er mye jobb å rydde! SSt må delta på alt,
676 alltid.

677

678 Litt problematisk med presentasjonsgruppa parallelt utenfor seminaret, det
679 burde vært bedre kommunikasjon, og det var dumt at så mange fra SSt var
680 borte da. Når kommer evaluering av presentasjonsgruppa? SSt kommer
681 selvfølgelig til å være med å evaluere programmet.

682

683 AU kan sende ut evalueringen av presentasjonsgruppeseminaret, men
684 sentralstyrets evaluering blir separat, og ikke en evaluering av seminaret, men
685 av ordningen med presentasjonsgruppe.

686

687 **Sak 44/12 Sommerleir 2013**

688 Marit orienterte med bakgrunn i sakspapiret.

689

690 **Tid:**

- 691 - Universitetet begynner tidlig, ca. 15. august, så vi bør sikte på 27. Jul – 1.
- 692 Aug.
- 693 - 27. Jul – 1. aug er ca. samme dato som i år, det gir en følelse av
- 694 kontinuitet.
- 695 - Det går an å bruke andre dagmodeller. Lite trafikk på de dagene – lørdag
- 696 til torsdag.

- 697 - Kunne vi kombinert det med reise til Brussel, for å besøke European
698 Humanist Youth Days? Ha leir fredag til onsdag? Verdt å endre for å få
699 med en stor gjeng dit? Vi ønsker å ha med flere dit.
700 - Det er ikke så langt med fly ned dit, men det er kjempeslitsomt å reise så
701 langt. Hvis vi skal ha oversikt over så mange er det nok bedre å reise
702 direkte.
703 - Det er ikke sikkert at alle som deltar i Brussel er med på leir heller,
704 kanskje man velger seg en.
705 - De fleste heller mot 27. jul – 1. aug.
706
707 - Hvis vi flytter det en dag frem for å slippe slitsom reise, så får vi to netter i
708 Oslo.
709 - De i Brussel regner med ankomst den 2. Bør være mulig å reise ned 2.
710 - Helene ønsker å reise til Brussel 1. august.
711 - For deltakerne burde det gå bra: Hvis du vet at du skal videre å reise
712 dagen etterpå døgner man ikke siste kvelden.
713 - Man kan reise tidligere fra Ringerike og kommer frem raskere – det blir
714 raskere reise.
715 - Det kan bli veldig slitsomt å reise fra Ringerike til Brussel på en dag.
716 - Det er slitsomt å være på reise, men det er lettere å reise fra leir til
717 Brussel på en dag enn å "mellomstoppe" i Oslo en dag.
718 -
719 Sentralstyret ønsker seg datoene 27. jul – 1. Aug og legger planer for
720 Brusselreisen senere.

721 722 **Sted**

723 Vi prøver å holde oss utenom de kristne folkehøgskolene. Vi må også tenke på
724 hvor stor leiren skal være. Hvis vi begynner med telt for eksempel, må også
725 fellesarealer tas hensyn til. Man kan også sove i klasserom og gymsaler. Vi kan
726 senke kvaliteten. Der vi skal være i år burde vi kunne være 130 pers til sammen.
727

728 Ønsker vi å fortsette å bruke frilynte leirsteder?

- 729 - Det er ikke alltid de religiøse skolene vil ha oss heller.
730 - Ikke et problem at de er religiøse, vi blir ikke religiøse av det.
731 - Men det er kanskje ikke ønskelig å støtte dem med økonomiske midler.
732 - Har hatt konfirmanthelg på religiøse steder, og det var ikke noe problem.
733

734 Ønsker vi å tenke større?

- 735 - Klarer vi å rekruttere så mange deltakere at det blir nødvendig å bytte
736 sted?
737 - Telt er slitsomt, bring og hent utstyr, væravhengig.
738 - Man kan også sette opp store lavvoer, det er koselig og som å være inne,
739 bare litt kaldere.
740 - Nær sagt alle andre organisasjoner på vår størrelse arrangerer leir i telt.
741 Man kan sette ulik avgift på telt/ikke. Vi er ganske bortskjemte av HEF.
742 - Blir vi større må vi tenke annerledes på organisering – kanskje mer en
743 festival. Det bør bli en litt lengre diskusjon som kan gå over lenger tid.
744 Men det krever mer.
745 - Vi snakker fremdeles om neste år, og det er det plass til på Ringerike.
746 - Mulighet for utvidelse på Ringerike – det er fremdeles ambisiøst å nå taket
747 der.

- 748 - Problemet med større leir er fasilitetene – fellesarealer, ikke plassen til
749 soving.
750 - Løser mye av det med parallelle økter, men kjøkkenet er verre. Da må
751 man mer spise på skift.

752
753 Ringerike

- 754 - Greit for neste år, fint å kjenne stedet når vi planlegger. Vi kan være på
755 Ringerike ett år til, vurderer deretter å bruke andre type soveplasser.
756 Ringerike kan ta imot ekstra deltakere i klasserom.
757 - Ta en ny vurdering hvis det blir lange ventelister ved påmelding neste år.

758
759 Verdt å vurdere senere år et annet sted – nærmere en stor flyplass så går det
760 bra å reise en annen vei.

761
762 Forslag til tema for neste år:

- 763 - Mennesket og universet / Humanisme og universet
764 - Humanisme og fremtiden – overlapper en del med den internasjonale
765 kongressen rett etter sommerleiren. Har hatt mange tilbakeblikk, hva med
766 forover?
767 - Rasjonalitet – noe å ta opp igjen? Bredt tema, kan spisses.
768 - Rasjonalitet henger ganske godt sammen med i år igjen.
769 - Mye fokus på vitenskap frem til nå, men hva med demokrati,
770 menneskerettigheter, vende oss mot de verdiene igjen?
771 - Fjorårets forslag: Rasjonalitet, Ja takk begge deler – dialog og
772 religionskritikk, menneskerettigheter og etikk
773 - Transhumanisme og teknologi
774 - Hva vi som humanister jobber for i ulike land.
775 - Humanisme og fremtiden – sci-fi. I møte med andre arter.
776 - Kryss og tvers av religion og livssyn – ja, takk begge deler.
777 - Man har en uke – man kan blande inn litt filosofiske tanker over hele uka –
778 kan blandes inn i temaet. Filosofiske perspektiver hadde vært fint å ha
779 med med et sånt tema.
780 - Synes ikke filosofiske tema passer inn.
781 - Ungdom – hva er kampsakene våre? Hva er kampsakene til de i andre
782 land? Kan kanskje brukes i 2015 hvis vi har internasjonal leir?
783 - Menneskerettigheter kan bli litt tørt – må jobbes med å få det sprekt.
784 Finnes mange gode aktiviteter. Kanskje det kan løses med en god tittel.
785 - Ta inspirasjon fra seminar i Maridalen om menneskerettigheter.

786
787 Noen av alternativene trår frem:

788 Rasjonalitet
789 Dialog og religionskritikk
790 Fremtiden og humanisme / universet
791 Menneskerettigheter og demokrati

792
793 Stemming hvor alle kan stemme på hvor mange de vil. Den som får færrest blir
794 fjernet.

795
796 Rasjonalitet - 3
797 Dialog og religionskritikk – 5
798 Fremtiden og humanisme – 3
799 Demokrati og menneskerettigheter – 8

800
801 Alternativene rasjonalitet og fremtiden strykes.
802
803 Går til avstemning mellom "Dialog og religionskritikk", og "Demokrati og
804 menneskerettigheter"
805
806 Avstemning:
807 Dialog og religionskritikk: 2 personer
808 Demokrati og menneskerettigheter: 6 personer
809 Avholdende 1 person
810
811 Tema blir satt til "Demokrati og menneskerettigheter".
812
813 **Sommerleirsjef**
814 Tidligere har vi hatt både en og to, i år har vi litt klarere arbeidsdeling med en
815 sjef og en assistent. Saksbehandler er åpen for nye forslag, men synes
816 ordningen med en sjef og en assistent er grei.
817
818 Kan foreslå en leirsjefliste og en assistentliste.
819
820 Forslag:
821 - Lillian Hjorth? Hun er nok mer aktuell som foredragsholder/bidragstyter.
822 - Kanskje noen HAMU-folk som kunne vært relevante? Fordel at de bor i
823 Oslo.
824
825 Forslag til sommerleirsjef:
826 - Cecilie – har laget konfirmasjonsleire, utdannet lærer,
827 - Bjørnar Grønhaug – vant med konfirmasjonsleire. Synøve har vært på leir
828 med ham, da var han kursleder. Hun så ham ikke så mye, der var han litt
829 anonym som leder, men ser ut til å ha gode egenskaper. Ser gode løsninger.
830 - Noen fra CISV?
831 - Anja fra konfirmant-HEF. Noen konflikter i fjor, men kan ha vært en del vår
832 feil.. Dårlig kommunikasjon.
833 - Lyse ut? Henge opp lapp på huset eller anbefalinger – få inn tips. Bringe inn
834 litt ny kompetanse.
835
836 Delegere til AU for å få litt forgang. AU kan komme med innstilling, så kan SSt
837 votere på e-post for tempoets skyld. Finne navn på to-tre stykker.
838
839 AU setter opp en liste, men sendes til SSt for godkjenning over e-post. Det blir
840 nok etter sommerleiren.
841
842 Forslag til assistent:
843 - Oda Martine Øverhaug – det er en mulighet for at hun ikke flytter til Sør-
844 Afrika, men det ser dårlig ut.
845 - Espen Urkegjerde
846
847 **Sentralstyrets vedtak:**
848
849 *"Humanistisk Ungdoms sommerleir 2013 finner sted 27. jul – 1. aug på*
850 *Ringerike Folkehøgskole i Buskerud, med forbehold om tilfredshet på årets leir,*

851 med "Demokrati og Menneskerettigheter" som tema for leiren. AU delegeres å
852 finne en liste over potensielle sommerleirsjefer og assistenter, og vil oversende
853 denne til Sentralstyret for godkjenning før de begynner å forhøre seg om
854 ansettelse."

855

856 **Sak 45/12 Konfidensiell sak**

857 Se eget referat.

858

859 **Sak 46/12 Valg av farger til logo**

860

861 SSt har tidligere vedtatt et nytt logo som bedre setter fokus på "Humanistisk"
862 fremfor "Ungdom", som ble for tynt i trykk. Nå må også fargene i logoen
863 vurderes på ny.

864

865 Diskusjonen går hovedsakelig på lime-grønn versus grønn-grønn, ettersom det
866 er disse som er i hyppigst bruk.

867

- 868 - Lime-turkis er det litt mer liv i, litt mer ungdomsorganisasjons-følelse.
- 869 - Bra å kutte ned fargene til lime-turkis. Skille mellom sentralt og lokalt med
870 sentralt lime-turkis, og lokallag grønn-grønn?
- 871 - Turkis-mørkegrønn er brukt bakerst på innmeldingsbrosjyren vår. Der
872 hadde det ikke sett bra ut med den lyse, i kombinasjon med resten av
873 det grafiske. Liker lime-turkis, og grønn-grønn som tillegg. Det blir et
874 kunstig skille dersom det skal brukes ulike farger i lokalledd og sentralt.
- 875 - Lokallag har lenge brukt grønn-grønn, det er litt rotete at de da vanligvis
876 har lime-grønn på materialet som de har fått fra sentralt.
- 877 - Vi har visst hellet mot å bruke lime-turkis lenge, så det kan være lurt å
878 følge magen og bytte dit.
- 879 - Kunne vært lurt å ha sentralt og lokalt ulikt, men det kan bli forvirrende.
- 880 - Greit å ha *muligheten* til å gjøre noe annet, men lime-turkis bør være
881 hoved.
- 882 - Kan bruke sort eller hvit hvis ikke lime-turkis passer.
- 883 - Upraktisk med ulik farge på lokallag, det blir problematisk å bestille ulikt
884 materiell for å fremheve poenget.

885

886 Burde vi også vurdere ny designprofil?

- 887 - Koster penger, men kan være kult til bruk på nye nettsider?
- 888 - Vi får inn litt grafiske elementer der fra den gamle profilen.
- 889 - Begynner uttrykket å bli gammelt?

890

891 Går til avstemning på farger.

892 Forslag:

- 893 - Lime-turkis som hovedfarge, kutter grønn-grønn helt.
- 894 - Beholde lime-turkis som hovedlogo og beholde grønn-grønn til supplering.

895

896 Avstemning:

897 Lime-turkis som eneste hovedfarge: 6 personer

898 Lime-turkis som hovedlogo og grønn-grønn som supplement: 2 personer

899 Avholdende: 1 person

900

901 Dette betyr at vi vil bruke sort, negativ, og lime-turkis i logoene.

902
903 Sentralstyret vedtar enstemmig å bruke lime-turkis som hovedlogo uten andre
904 fargevarianter enn sort og negativ.

905
906 **Ordet lokallag i lokallagslogo:**

907 Er det greit å bare ha stedsnavn uten "lokallag" i logoene til lokalagene? Vi må
908 passe på at alle fortsatt snakker om seg selv som lokallag, men det kan gi et
909 renere uttrykk i grafisk materiell.

910
911 Forslag:

- 912 - Fjerne lokallag, beholde ordet som angir stedet. 7
- 913 - Beholde Humanistisk Ungdom, xxx 1

914
915 Avstemning:
916 Fjerne ordet lokallag fra lokallagslogoene, kun angi sted: 7 personer
917 Beholde ordet lokallag som før: 1 person
918 Avholdende: 1 person

919
920 **Sentralstyrets vedtak:**

921
922 *"Humanistisk Ungdom velger fargekombinasjon limegrønn-turkis som*
923 *hovedfarge i logoen, og begrenser fargevarianter i logoen til sort, negativ,*
924 *og lime-turkis. Lokallag skal bruke hovedfargene i sine logoer. Lokallag skal*
925 *bare angi sted, ikke ordet lokallag, i sine logoer. Studentlag angis som xxx*
926 *studentlag også i logoen. AU ser til at designmanualen blir oppdatert med*
927 *nødvendige endringer."*

928
929
930 **Sak 47/12 Retningslinjer for arrangementer**

931 Anders orienterte med bakgrunn i sakspapiret.

932
933 HU har hatt episoder der deltakere har forlatt sovestedet, selv om sentralledet
934 har ment dette var utenom det som er tillatt. Det foreslås en rekke endringer i
935 reglementet.

936
937 Punkter fra diskusjonen

- 938 - Språklig endring: Nest siste setning – endre til deltakelsen, ikke
939 deltageren.
- 940 - Vær konsekvent i bruk av deltaker versus deltager.
- 941 - Ikke lenger greit å ta en tur i butikken? Joda, det blir bare strengere at
942 man må gi beskjed om hvor man går.
- 943 - Begrense hvem som må ha kontroll til SSt og ikke bare arrangører? Nei,
944 det må holdes til arrangører, for oversiktens skyld.
- 945 - Skal ikke være helt kontrollfrie, vi kommer til å utvise skjønn.
- 946 - Det er et poeng at det står *kan straffes*, ikke *skal* i innstillingen – det
947 utvises skjønn i situasjonene.
- 948 - Bør også bli flinkere til å passe på å ha ett telefonnummer som er
949 tilgjengelig på mobiltelefon på Cochs.
- 950 - En i sentralstyret på Cochs som regnes som Cochs-ansvarlig. Dette har vi
951 greie rutiner på.
- 952 - Tobakk for mindreårige? Det står angitt generelt i innstillingen.

953

954 Det var ingen innvendinger til forslaget og innstillingen ble enstemmig vedtatt!

955

956 **Sentralstyrets vedtak:**

957

958 *"Sentralstyret vedtar følgende nye forslag til Retningslinjer for påmelding,*

959 *egenandel og avbestilling til HUs nasjonale arrangementer under punktet*

960 *Reglement:*

961 • **Kjøp av varer under arrangementet.** Med mindre annet er annonsert,
962 vil arrangørene sørge for at alle varer du skulle ha behov for er innkjøpt til
963 arrangementet. Det kan ikke forventes at det vil bli anledninger til å
964 handle i løpet av arrangementet.

965 • **Vi ber alle deltagere holde seg til arrangementets lokaler til enhver**
966 **tid.** Innebefattet i dette er også fritid og nattestid. Alle unntak må
967 godkjennes av arrangementsansvarlig.

968 • **Vi minner om at alle nasjonale arrangementer er alkoholfrie.** Dette
969 gjelder også for deltagere over 18 år. Unntaket er arrangement der det
970 tydelig er annonsert på forhånd at arrangementet har aldersgrense på 18
971 år.

972 • **Misbruk av rusmidler vil ikke bli tolerert.**

973 • **Brudd på reglementet kan medføre straff.** Dersom reglementet brytes
974 kan du bli utestengt fra Humanistisk Ungdoms arrangementer i 12

975 måneder. Deltageren kan bli sendt hjem umiddelbart for egen regning.

976 Deltager kan også måtte betale for reise og eventuelle andre utlegg HU

977 har hatt i forbindelse med deltagelsen. Dersom reglementsbruddet også

978 bryter norsk lov kan det føre til politianmeldelse."

979

980 **Sak 48/12 Deltakeravgift for tillitsvalgte**

981 Det har vært en del diskusjoner i sentralstyret om egen deltakeravgift.

982 Sentralstyret får 25% rabatt, men de er forventet å delta, og de mister også en

983 del av arrangementet, ettersom de tildeles plikter på arrangementene. Dette

984 medfører at det koster deg noe å være sentralstyremedlem i HU. På

985 sommerleiren er dette en del arbeid. I en ett-årsperiode koster det omkring

986 2 000 kroner å være sentralstyremedlem dersom man deltar på det som er

987 forventet. Det kan være ønskelig å kutte på hva sentralstyremedlemmer må

988 betale av denne grunn.

989

990 **Diskusjon:**

991 - Det bør skilles mellom der du er arrangør og ikke. Ettersom man gjør mer
992 på noen av arrangementene kan det kanskje være graderte priser. Dette
993 har vi allerede i dag.

994 - Vi regner også med at alle i SSt bidrar uavhengig om de er arrangør eller
995 ikke. Man hjelper ganske mye selv om man ikke er arrangør.

996 - Valgkomiteen og presentasjonsgruppa er også med i dette regnestykket

997 om rabatter. Vi ønsker å sette valgkomiteen med sentralstyret, mens
998 presentasjonsgruppa er utenfor.

999 - Valgkomiteen går ikke glipp av så mye av programmet. Men det er jobben
1000 deres å komme på seminaret og gjøre arbeid, selv om de ikke kutter frukt
1001 med SSt.

1002 - Støtter forslag om å betale 25% - det er forskjell på å arrangere alt og å
1003 rydde litt på kjøkkenet.

1004 - Fortsette med gratis for arrangører, resten betaler 25%.

- 1005 - AU? AU får alt gratis, men AU er viktig på arrangementene og bidrar mer
1006 på selve arrangementene samtidig som de bidrar til arrangeringen.
1007 - Tidligere vedtak: Arrangementskomiteen og eventuelle andre de utnevner
1008 til det, får rabatt.
1009 - HU bruker alltid mer penger enn deltakeravgiften på seminardeltakere.
1010 - Valgkomiteen bruker mye tid på seminarer.
1011 - AU bruker mye tid på rydding og arrangering.
1012 - Økonomien blir mer et prinsipp, de 20 000 kronene SSts deltakeravgift
1013 utgjør i løpet av et år er ikke kjempeviktig for HU.
1014 - Ta med kontrollkomiteen i de som innebepfettes av reglene også.

1015

1016 Forslag:

- 1017 - Fjerne deltakeravgift helt for SSt.
1018 - Kutte avgift kraftig på sentrale arrangement, og kutte helt på sommerleir.
1019 - Deltageravgift for sentrale tillitsvalgte settes til 25% av full deltageravgift.

1020

1021 Konsensus heller mot 75% rabatt for Sentralstyret. Sekretariatet lager forslag til
1022 innstilling:

1023 Det tildeles 75% rabatt til Sentralstyre og Valgkomité på alle sentrale
1024 arrangement, og 25% rabatt til andre sentrale tillitsvalgte eksempelvis
1025 presentasjonsgruppe og kontrollkomite. Leder, nestleder, økonomileder,
1026 eventuelle andre AU-medlemmer, og arrangører, betaler ikke
1027 deltakeravgift på sentrale arrangementer.

1028

1029 Det er ingen innvendinger mot innstillingen.

1030

1031 Hvilken ordning skal gjelde for sommerleiren i år?

1032 Forskjell på sittende og avtroppende sentralstyre – gammelt sentralstyre får
1033 25% rabatt som de allerede har fått, nye Sst får 75% rabatt – mer forventes
1034 mer av dem.

1035

1036 **Sentralstyrets vedtak:**

1037

1038 *"Det tildeles 75% rabatt til Sentralstyre og Valgkomité på alle sentrale*
1039 *arrangement, og 25% rabatt til andre sentrale tillitsvalgte eksempelvis*
1040 *presentasjonsgruppe og kontrollkomite. Leder, nestleder, økonomileder,*
1041 *eventuelle andre AU-medlemmer, og arrangører, betaler ikke*
1042 *deltakeravgift på sentrale arrangementer."*

1043

1044

1045 **Sak 49/12 Dekning av mobiltelefonutgifter for leder**

1046 Marit orienterte med bakgrunn i sakspapiret. Dette er en kompleks sak med
1047 mange ledd.

1048

1049 Først diskuteres det om leder trenger en smart-telefon versus enkel telefon.

1050 Siden spørsmålet henger sammen med abonnementsløsning og kompensasjon
1051 blir det så diskusjon om abonnement før beslutning.

1052

1053 Trenger leder smarttelefon?

- 1054 - Brukes en del til organisasjonsarbeide, kan være greit å lagre det og
1055 notater for en smarttelefon.
1056 - Kjekt å ha en viderekobling som i sentralbord?

- 1057 - Fint å ha en enkel telefon til ansvarshavende på seminarer.
- 1058 - Unødvendig å ha en smart-telefon. Hvis dette er en telefon for leder, skal
- 1059 man også bruke kontorfunksjonene. E-post og liknende er ikke like
- 1060 nødvendig når man er ute på tur. Da får man også et godt skille mellom
- 1061 jobb og ikke-jobb, som kan være vanskelig å ha når man er HU-leder.
- 1062 Legger man en smart-telefon på leder pålegger man egentlig leder å være
- 1063 tilgjengelig hele døgnet, det kan være fint å begrense leders plikter til
- 1064 sånt. Det som generelt trengs av en HU-telefon er å tåle mye. Bedre å
- 1065 dekke regningen flatt.
- 1066 - Leder reiser mye på lokallagsbesøk, og har mye bruk av telefonen når hun
- 1067 er ute av kontoret. Kommer ikke til å sitte med en "dum"-telefon for å
- 1068 gjøre det. Det er ikke bare det å legge fra seg jobben, det er også å møte
- 1069 behovet for bruken.
- 1070 - Det burde være fint å slippe å bære på jobben.
- 1071 - Foreslår at HU dekker regningen, og med den løsningen er det ikke en
- 1072 problemstilling hvilken telefon leder bruker – de får da bruke den
- 1073 telefonen som passer egen bruk.
- 1074 - Valg av telefon er litt personlig sak. En liten "dum" telefon er lett å
- 1075 erstatte, den tåler mer.
- 1076 - Når en skal ha tak i Helene, så ringer man privat fordi man ikke er vant
- 1077 med å bruke HU-telefonnummeret. Hun er på jobb ganske mye, og kan
- 1078 trenge noe av funksjonaliteten.
- 1079 - Helene, som tillitsvalgt, er tilgjengelig mye mer enn en ansatt. Hun er mye
- 1080 rundtom, og da ringer folk på mobil. Hun bør ha mulighet til å være
- 1081 tilgjengelig hele døgnet.
- 1082 - Argumentene om tilgjengelighet for mail og notater gjør det mer naturlig å
- 1083 støtte en tablet-maskin eller liknende heller enn en smarttelefon.
- 1084 - Hvis leder får dekket også private utgifter blir det en kompensasjon for å
- 1085 måtte bruke egen telefon.

1086

1087 Dekning av utgifter:

- 1088 - Bør kanskje ha et tak hvis det oppstår situasjoner.
- 1089 - I vanlige firmaer får man dekket enten så og så mange minutter eller så
- 1090 og så mange kroner, og går man over kan det trekkes fra lønna.
- 1091 - Bytte sim-kort er tungvint.
- 1092 - Fra Espen via epost: Synes prinsipielt at HU ikke bør dekke private
- 1093 utgifter. Leder kunne kanskje bruke kontoret mer, bruke telefonen på
- 1094 kontoret.

1095 -

1096

1097 Forslag:

- 1098 - Dekke fast beløp, legge på litt ekstra for kompensasjon for skatt, foreslås
- 1099 til kr 500 i måneden. Fjerne fast kompensasjon på 1000,-.
- 1100 - Dekke utgifter mot regning inkludert private utgifter.

1101

1102 Leder melder seg inhabil.

1103

1104 Avstemning:

- 1105 - Leder får 500,- i måneden som kompensasjon for mobiltelefonbruk og økte
- 1106 skatteutgifter – 8 personer.
- 1107 - Dekke utgifter mot regning inkludert private utgifter – ingen personer
- 1108 - Avholdende – 1 person.

1109

1110 Skal HU kjøpe en smart-telefon? Forslagene er ja og nei:

1111 Avstemning:

- 1112 - HU kjøper inn en dum telefon som disponeres av leder – 5 personer.
- 1113 - HU kjøper inn en dum og en smart telefon som disponeres av leder – 4 personer
- 1114 - Avholdende – ingen

1116

1117 Vi kjøper ikke inn en smart-telefon til disponering for leder, kun en enkel telefon.

1118

1119 **Sentralstyrets vedtak:**

1120

1121 *"Leder får økt honoraret med 500,- i måneden for å kompensere for telefonbruk og -utgifter. Det skattes av dette beløpet."*

1122

1123

1124 **Sak 50/12 AU- og nestlederhonorar**

1125 Anders refererer fra sak 50/12 og 51/12.

1126

1127 Tradisjonelt har AU bestått av leder, nestleder og økonomileder, men i år blir dette annerledes da nestleder ikke bor i Oslo. Sentralstyret har derfor valgt en representant til å være tredje medlem i Oslo for å sikre nok arbeidskapasitet. Spørsmålet nå er hvordan honorering av AU-medlemmer og nestleder skal foregå i forhold til tidligere.

1131

1132

1133 Med den nye ordningen vil vi egentlig få enda mer kapasitet sentralt, siden det fortsatt er tre stk i AU, mens vi har en Nestleder som jobber ca. like mye som et AU-medlem. Nestleder skal ikke være i AU, siden han ikke bor i Oslo.

1134

1135

1136

1137 Hva slags rolle vil Arnlaug, som er sentralstyremedlem og AU-medlem, men ikke nestleder, ha? Hun vil delta på AU-møter, svare på flere e-poster, ta på seg ekstra ansvar ift. andre SSt-medlemmer.

1138

1139

1140

1141

1142

1143

1144

1145

1146

1147

1148

1149

1150

1151

1152

1153

1154

1155

1156

1157

1158

1159

1160
1161
1162
1163
1164
1165
1166
1167
1168
1169
1170
1171
1172
1173
1174
1175
1176
1177
1178
1179
1180
1181
1182
1183
1184
1185
1186
1187
1188
1189
1190
1191
1192
1193
1194
1195
1196
1197
1198
1199
1200
1201
1202
1203
1204
1205
1206
1207
1208
1209
1210

Sak 51/12 Valg av representanter på IHEYO GA 2012

Amund orienterer på vegne av IHEYO om den nye tiden og stedet for General Assembly(GA), som er 12.-14. oktober i Amsterdam.

Det er samme helg som Lokallagsledersamling, noe som ekskluderer alle i Lokallagsutvalget og alle lokallagsledere.

Saksbehandler foreslår at man sender flere enn man først hadde tenkt til Liberia, og at Internasjonalt Utvalg drar.

Det foreslås at noen fra AU drar.

Forslag:

Hele internasjonalt utvalg og en fra AU.

Synøve i tillegg til medlemmer av Internasjonalt Utvalg melder sin interesse for å dra. Daniel er ikke til stede på møtet, men styret tar han med i avstemningen, siden han i utgangspunktet var tenkt til å representere HU i Liberia.

Stemmer mellom:

a) Hele internasjonalt utvalg og både Synøve og Daniel.

b) Hele internasjonalt utvalg og enten Synøve eller Daniel, der de må settes i prioritert rekkefølge.

Lin-Marit og Amund (i IU) har allerede erfaring, det har Synøve også. Daniel har ikke noen slik erfaring, men skal antagelig sitte i styret lenger.

Daniel er stedfortreder for leder, som ikke kan komme, derfor bør han dra.

GA er en mer krevende og formell setting enn andre utlandsturer, derfor er det nok en fordel for at Synøve drar, siden hun har mer organisatorisk kompetanse og erfaring.

Forslag:

Å sende IU og Synøve, og ha Daniel som vara.

De kan selv bestemme hvem som skal ha stemmerett for hvem.

Amund skal ikke ha noen stemmer for HU eller HEF, siden han representerer IHEYO på møtet.

Sentralstyrets vedtak:

"Sentralstyret velger hele Internasjonalt Utvalg og Synøve Vang som representanter for HU og HEF på IHEYOS General Assembly, der Synøve Vang dekkes økonomisk av HEF. Daniel Rømuld velges som vara. Representantene velger selv hvem som har stemmerett for hvem."

Sak 52/12 Høstseminar

1211 Saksbehandler har tenkt mye på seminaret og har gitt noen klare forslag til
1212 seminaret.
1213
1214 Tema:
1215 Retorikk, etikk, hersketeknikk er foreslått. Noen synes at Retorikk og Etikk er
1216 gode tema, Hersketeknikk er litt for spinkelt/tynt som tema. Men
1217 hersketeknikker er en viktig del av innholdet. Kanskje dekker retorikk også
1218 hersketeknikker? I media skilles det mellom de to ordene.
1219 Logiske feilslutninger kan også falle inn under tema, som kan være veldig
1220 interessant. Humanisme blir også foreslått som tema.
1221
1222 Som navn så lyder retorikk og etikk bedre uten hersketeknikker, men
1223 hersketeknikker bør være en del av programinnholdet.
1224
1225 Bra tema, men det bør være i overensstemmelse med arbeidsprogrammet vårt.
1226 Hersketeknikker er spennende, men bør ikke være en stor del, hvis det skal
1227 stemme overens med arbeidsprogrammet. Siden det egentlig skulle være et
1228 nordisk seminar så er det ikke i arbeidsprogrammet i det hele tatt, så det er ikke
1229 noe å ta hensyn til.
1230
1231 Et flertall ser ut til å mene at hersketeknikker ikke bør oppta en stor del av
1232 programmet. Undertema bør være argumentasjon, som kan gå under
1233 religionskritikk og dialog.
1234
1235 Aldersgrense:
1236 Det er ikke bestemt at det må være et 18års-arrangement.
1237
1238 Innledere:
1239 Innleiderne som er foreslått er alt for dyre. Det er feil å bruke så mye penger på
1240 en begrenset del av medlemmene.
1241
1242 Avtroppende leder i Elevorganisasjonen, Andreas Borud, foreslås som innleder.
1243
1244 Ansvarshavende:
1245 Saksbehandler foreslår at IPU har ansvaret for at seminaret blir arrangert, men
1246 bestemmer selv hvem innad i gruppa gjør arbeidet. Noen i utvalget er under 18
1247 år. Helene og Mathias ønsker også å være med i planleggingen.
1248
1249 Helene, Mathias, Eigil og Lyka melder interesse for å være arrangører.
1250
1251 Avstemning om tema:
1252 a) Retorikk og etikk 5 stemmer
1253 b) Retorikk, hersketeknikk og etikk 3 stemmer
1254 1 avholdende
1255
1256 **Sentralstyrets vedtak:**
1257
1258 *"IPU er ansvarlige for at høstseminaret gjennomføres, jamfør sak 42/12. .*
1259 *Seminaret arrangeres av Helene Kleppstø, Mathias Wiik Westberg, Eigil*
1260 *Aandahl og Lyka Camilla Solhaug. De utpeker selv sin leder. Tema settes til*
1261 *Retorikk og etikk."*
1262

1263
1264
1265
1266
1267
1268
1269
1270
1271
1272
1273
1274
1275
1276
1277
1278
1279
1280
1281
1282
1283
1284
1285
1286
1287
1288
1289
1290
1291
1292
1293
1294
1295
1296
1297
1298
1299
1300
1301
1302
1303
1304
1305
1306
1307
1308
1309
1310
1311
1312
1313
1314

Sak 53/12 Revidering av budsjett 2012

Synøve presenterte det reviderte budsjettet og gikk gjennom endringene, som også var markert i vedlegget med farger. Noen av endringene ble gått gjennom i mer detalj:

Lagdrift

Lønn – 300 000 kr er flyttet over fra Lagdrift lønn til Aksjoner lønn, da dette bedre reflekterer Maartens stilling. Beløpet blir også i etterkant av møtet justert ned med 1/3, da denne skal utbetales til kampanjeleder i neste år.

Kjøp og inventar – er blitt oppjustert, da vi allerede har brukt det budsjetterte beløpet og vi vet nå at mer vil tilkomme.

Humanisme-kampanje

Hvorfor står 300 000 under Humanisme-kampanje på andre inntekter?

De er fra HEF, og det har med hvordan vi fører budsjettet. Vi fører dem på andre inntekter ettersom de pengene kom på søknad og ikke i grunntilskuddet. Dermed kan man alltid se hvordan vi har fordelt grunntilskuddet fra HEF på våre ulike poster.

Alle beløpene her er justert eller lagt til da vi satser mer på kampanjen enn det som var satt av til aksjoner.

Seminarer

Inntekter og kostnader på seminarer er nå splittet i to poster, i urevidert budsjett var disse i en post.

Internasjonalt

Måtte revideres da det ikke ble noen tur til Liberia likevel. Alle beløper er senket.

18+

Beløpet fra denne posten er nå lagt inn i høstseminar, ettersom det ikke blir noe annet, eget 18+seminar.

Generelt

I bunnlinjen ser vi et stort overskudd, men noe av humanisme-kampanjeinntektene skal brukes neste år og må derfor "spares" i egenkapitalen frem til neste år.

Det er et spesifikt beløp budsjettert til den ansatte i humanismekampanjen. Det inkluderer arbeidsgiveravgift og skatt i følge hva vi har planlagt.

Sentralstyrets vedtak:

"Sentralstyret vedtar revidert budsjett 2012"

Sak 54/12 Eget organisasjonsnummer til lokallag

1315
1316 Alle lokallagene og fylkeslagene i HEF har eget organisasjonsnummer. Leder tok
1317 kontakt med Hege Winje og Magne Svendsen om deres erfaringer, men de hadde
1318 ikke tenkt gjennom det, fordi de ikke har hatt store problemer ved det. Men det
1319 understrekes at det er mye mer byråkrati og papirarbeid. Hvert eneste nye styret
1320 må registreres i Brønnøysundsregistrene.

1321
1322 Hvis et lokallag ikke lenger fungerer kan ikke sentralstyret gå inn og endre
1323 forholdene. Sentralstyre bør ha myndighet til dette, ellers bør det ikke vedtas.

1324
1325 Vedtektskomiteen bør undersøke saken, og om kriteriene ikke oppfylles, bør det
1326 ikke vedtas.

1327
1328 Kriteriet bør ikke være at man må ha en back-up løsning sentralt, man bør ikke
1329 kunne gi et lokallag eget organisasjonsnummer med mindre man stoler helt på
1330 at de vil kunne takle det.

1331
1332 Dette er en for stor sak til å bestemme nå, og vi vet ikke nok. Det bør tas opp
1333 med en større andel av organisasjonen.

1334

1335 **Sentralstyrets vedtak:**

1336

1337 Organisasjonsutvalget (OU) tar sentralstyrets innvendinger til betraktning
1338 når de vurderer følgende forslag til vedtektsendringer i *Fellesvedtekter for*
1339 *Humanistisk Ungdoms lokallag*. OU undersøker om kriteriene er realistiske,
1340 før de evt. fremmer det som sak til Humanistisk Ungdoms Landsmøte
1341 2013:

1342

1343 *"Lokallaget kan søke om eget organisasjonsnummer i Brønnøysundregistrene*
1344 *etter å ha fått godkjent søknad av Sentralstyre, som må vurdere søknaden*
1345 *etter følgende kriterier:*

- 1346 - *Lokallaget må etter Sentralstyres vurdering over lengre tid ha vist god*
1347 *evne til å behandle egen økonomi på forsvarlig og bærekraftig måte, og*
1348 *viser videre evne og vilje til å videreføre sine rutiner og kompetanse til*
1349 *eventuelt nye styremedlemmer som tar over etter dem*
- 1350 - *Lokallaget må kunne vise til konkrete fordeler som rettferdiggjør ønske om*
1351 *eget organisasjonsnummer*
- 1352 - *Lokallagets regnskap må behandles av statsautorisert revisor*
- 1353 - *Sentralstyre, ved Økonomileder og organisasjons- og*
1354 *administrasjonskonsulent, må ha innsikt i aktiviteten på lokallagets*
1355 *kontoer*
- 1356 - *Dersom lokallaget legges ned eller ikke lenger fungerer etter Sentralstyres*
1357 *vurdering, må Sentralstyre ha*

1358

1359 *Selv med eget organisasjonsnummer vil ikke lokallaget på noen måte ha et*
1360 *annet forhold til organisasjonen og dets vedtekter for øvrig."*

1361

1362

1363 **Sak 55/12 Søknad om eget organisasjonsnummer, Oslo Lokallag**

1364

1365 Sentralstyret føler at de ikke kjenner alle konsekvensene rundt avgjørelsen.
1366 Muligheten sentralstyret har for å legge ned eller gripe inn dersom noe går galt
1367 må avklares. Ikke bare i forhold til Oslo, men dersom det sprer seg til flere
1368 lokallag. Det kan bli vrient å gripe inn for SSt.

1369

1370 Føler vi tok avgjørelsen i forhold til dette i forrige sak. Føler ikke vi kan ta en
1371 avgjørelse på dette før vi vet mer. Ønsker å avslå søknaden.

1372 Forslag om å ta opp igjen søknaden, sette den på vent, til vi vet mer om alle
1373 sidene og mulighetene for sst.

1374

1375 Hvis vi hadde godkjent søknaden, så funnet ut at vi ikke vil gi lokallagene eget
1376 org. nr. så må vi jo gå tilbake på en godkjent søknad.

1377

1378 Føler ikke at det er blitt belyst nok i forhold til Brønnøysundsregisteret. Det må
1379 avklares hvilken myndighet SSt har over lokallaget, og om det blir en egen enhet
1380 eller en enhet under HU.

1381

1382 Dette ble en hastesak pga potensielle midler til et regionalt seminar som krever
1383 eget org.nr. Men vi ser nå at det kan være risikabelt. Vi ser at de gjør dette i
1384 andre organisasjoner, og vi trodde derfor ikke det var problematisk. Nå blir det
1385 belyst at det kan bli risikabelt.

1386

1387 Mesteparten av lokallaget er nå studenter. Hadde studentlaget blitt laget før
1388 årsmøtet, ville de fleste vært med der, og lokallaget ville mest sannsynlig blitt
1389 nedlagt.

1390

1391 **Sentralstyrets vedtak:**

1392

1393 *"Sentralstyret tillater ikke Humanistisk Ungdom, Oslo lokallag å søke om*
1394 *eget organisasjonsnummer i Brønnøysundregistrene."*

1395

1396

1397

1398 **Sak 56/12 Eventuelt**

1399 **Sak 56/12 a) TV-aksjon**

1400 I år får Amnesty pengene fra TV-aksjonen for deres aksjon "Stå opp mot urett".

1401

1402 Eigil er aktiv i Amnesty og melder seg inhabil i saken, men håper at HU kan
1403 støtte aksjonen, siden menneskerettigheter er viktig for HU. Spesielt pga. tema
1404 for neste års sommerleir. Eigil kan videreformidle mer informasjon senere.

1405

1406 Det forventes ikke å gi en stor sum, men på en eller annen måte å vise sin
1407 støtte.

1408

1409 Går det til noe mer konkret enn menneskerettigheter?

1410 Nei, ikke et spesifikt prosjekt. Amnesty driver med veldig mye forskjellig arbeid,
1411 og pengene går til det de generelt driver med, på internasjonalt nivå.

1412 De har blant annet etterforskere (reiser rundt og etterforsker urett), aktivister
1413 (materiale, koordinatore, osv). Tar inn penger prinsipielt fra stater.

1414

1415 Eigil lager et sakspapir til neste møte med mer informasjon.

1416

1417 **Sak 56/12 b) Saksbehandling på e-post og referat**

1418 Sekretariatet synes det er viktig at beslutninger som tas på møtet inkluderes i

1419 referatet fra hvert møte for å sikre åpenhet i organisasjonen. Sekretariatet

1420 foreslår at dette inkluderes som en referatsak til hvert møte, som vil føres under

1421 orienteringer. Dette vil da synliggjøres kun i referatet, og ikke i selve møtene.

1422

1423 Sentralstyret er enige om dette, og inkluderer fra nå avgjørelser som tas opp

1424 over e-post i referatet til følgende møtet.

1425

1426

1427

1428

1429

1430

1431 **Møtekritikk**

1432 - Hovedsakelig har det gått greit

1433 - Har tatt litt lang tid, men ikke så rart når vi er så mange

1434 - Rotete til tider, flere som ikke følger med

1435 - Noen synes det var litt mange pauser, men det var tydelig at vi trengte
1436 det

1437 - Ikke så velegnet møtelokale: Vanskelig å se hverandre, dårlig luft, trangt
1438 for papirer og unødvendig lang reisevei – men deilig å komme seg vekk fra
1439 huset

1440 - Møteledelsen bør være flinkere til å dele på å lede møte, det er forståelig
1441 at møteleder blir dårligere til å sette strek og holde orden når man selv er
1442 sliten

1443 - Man hører ikke hva noen sier i det alle roter frem i sakspapirene sine

1444 - Viktig at folk la være å fikle med papirer, mobiler, rubiks kube og lignende

1445 - Fine omgivelser for en overlappingshelg

1446 - Noen la seg litt vel sent, men det gjorde ikke så mye

1447 - Alle burde vært ferdig med frokost før vi starter med møtet

1448 - Det blir problematisk når mange står opp litt for sent

1449 - Det nye styret har vært veldig flinke til delta på deres første møte

1450 - Det er ikke alltid man trenger en lang pause, men å gjøre noe annet – som
1451 en lek eller en dans, eller annet sprell – lange dager uten sprell kan lage
1452 ganske laber stemning til tider

1453 - Når det er langt bor er det vanskelig å se hverandre

1454 - Mye ros til det nye styret: Snakker mye og godt når de kan, og er stille
1455 når de ikke skal snakke

1456 - Folk var flinke til å ta ansvar for å lage mat og rydde, osv

1457 - De nye er ikke skremt vekk, men fornøyde med sitt første møte

1458 - De som melder seg inhabile trenger ikke gå ut av rommet med mindre
1459 man lukker møtet

1460 - Det gikk litt fort i svingene til tider, man bør bli flinkere til å sjekke

1461 stemningen og heller forhøre seg med hele styret om det er tid for pause,
1462 el.l.

1463 - Til tider går snakkinga ut av styr, og så blir de som har rakt opp handa
1464 glemt

- 1465 - Til neste overlappingsmøte bør det fokuseres mer på opplæring og
1466 workshop for å videreformidle de avtroppendes kompetanse, men det
1467 hadde også tatt veldig lang tid
- 1468 ○ Gå gjennom nettsider
 - 1469 ○ Lage sakspapirer
 - 1470 ○ Hvordan bruke docs og andre fora man bruker
 - 1471 ○ Refusjonsskjemaer
 - 1472 ○ Hva å gjøre på et seminar
- 1473 - De som sitter nederst på bordet ble ikke sett, og fikk ikke ordet. Den som
1474 leder ordet kan ikke se intenst på den som snakker, men alle andre
- 1475 - Det ble brukt for mange forkortelser – de burde bli forklart før man bruker
1476 de, og oftere
- 1477 - Ikke alle er tydelige på å forskjelliggjøre tegnene for innlegg og replikk
- 1478 - Tegnet for saksopplysning ble ikke forklart
- 1479 - Møteledelsen bør samarbeide og fordele oppgaver mer seg imellom
- 1480 - Når man endrer hvem som leder møtet bør man si tydelig fra om det